
Zápisnica

z mimoriadneho verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli
zo dňa 17. augusta 2012

Prítom ní:
JUDr. Jozef Domiňák -  starosta obce
Poslanci: Bc.Pavol Kudzbel, R udolf Veselý, Slavomír Korčuška, Ľubomír Franko, Dušan
Dvorský, Ing. Iveta Kanderková
Neprítomní: Pavol Loffaj
Hl. kontrolór: Viera Bebejová
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1: Otvorenie
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva 
a občanov obce. Skonštatoval, že sú prítomní šiesti poslanci, obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.

K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania
Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce 
návrhy. Poslanci ani nikto z prítomných nepredložili žiadne návrhy. Hlasovaním „za“ celý 
program rokovania boli všetci prítomní poslanci.
Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.

K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Bc. Pavla Kudzbela a Slavomíra Korčušku. 
Hlasovaním „za“ Bc. Pavla Kudzbela boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ 
Slavomíra Korčušku boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák určil za overovateľov zápisnice Rudolfa Veselého 
a Ľubomíra Franka. Za zapisovateľa zápisnice určil Mgr. Patríciu Korčuškovú.

K bodu číslo 4: Výstavba chodníka Ulica -  I.etapa
Starosta uviedol, že je  spracovaný rozpočet na I. etapu (od križovatky po mostík pri rodinnom 
dome súp.č.80) na sumu 35 tis. eur. Po konzultáciách s odborníkom v stavebníctve by sa mohla 
suma pohybovať maximálne do výšky 25 tis. eur. Ďalej starosta informoval, že je  potrebné 
urobiť verejné obstarávanie, celý proces potrvá asi 3 mesiace, takže samotná realizácia by sa 
uskutočnila až v roku 2013. Návrh realizácie I. etapy z rezervného fondu bol prerokovaný na 
finančnej komisii. Stanovisko predniesla Ing. Iveta Kanderková. Komisia odporúča realizáciu I. 
etapy chodníka so stropom 25 tis. eur. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Starosta otvoril 
k tomuto bodu diskusiu. Poslanec Dvorský sa opýtal, či budeme na ďalšie etapy žiadať finančné 
prostriedky z EU. Starosta odpovedal, že ak bude vhodná výzva, tak nie je  dôvod nežiadať. Po 
prečítaní návrhu na uznesenie dal starosta hlasovať o tomto bode. Hlasovaním „za“ schválenie 1. 
etapy výstavby chodníka na Ulici boli všetci prítomní poslanci.

K bodu číslo 5: Predaju nehnuteľností -  podiel píla a sušiareň dreva SBÚ Podbiel, 
Henrieta Gányovicsová
Starosta vysvetlil, že táto záležitosť už bola predmetom rokovania, bol podpísaný Dodatok č. 1 
ku kúpnej zmluve z roku 2011, kde kupujúcou je  pani Henrieta Gányovicsová, avšak po 
doručení na Správu katastra vT vrdošíne tento so znením uznesenia nesúhlasil. Preto starosta 
pripravil v spolupráci so správou katastra nové znenie uznesenia, ktoré je  potrebné schváliť.
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Hlavná kontrolórka nemala žiadne pripomienky. Po jeho prečítaní dal starosta hlasovať. „Za“ 
takéto znenie boli všetci prítomní poslanci.

K bodu číslo 6: Predaj nehnuteľností -  Pavol Chajdiak s manželkou
Starosta objasnil, že aj žiadosti pána Pavla Chajdiaka sa už dlhšie venujeme, obecné 
zastupiteľstvo ju  odložilo až do doby vybudovania odvodňovacieho kanála v Krivom Kúte. 
Avšak nakoľko pán Chajdiak s manželkou vlastnia podiely na pozemku pod cestou Pod 
Pálenicou, z osobného stretnutia starostu s menovaným vzišiel návrh uzavrieť zmluvu o budúcej 
kúpnej zmluve s vecným bremenom na pozemky, o ktoré má záujem pán Pavol Chajdiak, 
a následne on podpíše zmluvu na cestu Pod Pálenicou. Stanovisko finančnej komisie 
o nedoporučení uzavretia takejto zmluvy predniesla jej predsedkyňa Ing. Kanderková. 
V diskusii na otázky poslancov starosta odpovedal, že žiadosť o poskytnutie dotácie na 
odvodňovací kanál v Krivom Kúte envirofond na tento rok nepodporil. Predseda stavebnej 
komisie Bc. Pavol Kudzbel uviedol, že aj stavebná komisia sa predčasom touto žiadosťou 
zaoberala a taktiež ju  doporučila odložiť. Starosta na záver prečítal návrh na uznesenie 
o schválení uzatvorenia zmluvy o budúcej kúpnej zmluve. „Za“ schválenie nebol žiaden 
poslanec, „proti“ hlasovali všetci poslanci.

K bodu číslo 7: Žiadosť Spišskej katolíckej charity o poskytnutie dotácie
Starosta informoval o žiadosti. Finančná komisia nedoporučila schváliť túto žiadosť. Do 
diskusie sa nikto neprihlásil. Starosta prečítal návrh na uznesenie. Hlasovaním „za“ zamietnutie 
žiadosti boli všetci prítomní poslanci.

K bodu číslo 8: Interpelácie poslancov a občanov
Starosta informoval prítomných o liste pána Jána Murinu adresovanom obecnému 
zastupiteľstvu. Obce sa záležitosť opisovaná v liste netýka, avšak starosta považuje za potrebné 
poslancov o listoch od pána Murinu informovať a doporučuje zobrať ich na vedomie. Ďalej 
upozornil na sťažnosti majiteľov domov za kostolom, na základe ktorých doporučuje na základe 
vypracovaného projektu a vydaného stavebného povolenia schváliť vyasfaltovanie verejného 
priestranstva k rodinným domom súp.č.187, č .188 a č .189. Financovanie bude zabezpečené 
z obecného rozpočtu presunutím z položky spolufmancovania projektu, ktorý sa v roku 2012 
nebude realizovať. Starosta prečítal návrh na uznesenie. Hlasovaním „za“ boli všetci prítomní 
poslanci.

K bodu číslo 9: Záver
Starosta oznámil prítomným, že sa od 01.09.2012 vzdáva mandátu fúnkcie starostu obce ajeho  
zastupovaním do predčasných volieb poveril poslanca obecného zastupiteľstva pána Slavomíra 
Korčušku. Poďakoval sa prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil rokovanie 
obecného zastupiteľstva.

Overovatelia zápisnice: R udolf Veselý

Ľubom ír Franko

Prílohy:

- list Jána M urinu a súvisiaca korešpodencia


